
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

Protokół nr XLII z Sesji w dniu 21 grudnia 2021 roku 

Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:10 tego samego dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

 

Sekretarzem obrad został Wiceprzewodniczący Rady Z.Koćko 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcia protokołów z sesji nadzwyczajnych 10 listopada i 23 listopada.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, Marian 

Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

BRAK GŁOSU (1) Beata Gołębiowska 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny H.Brzozowski oznakowanie miejscowości Kępki w kierunku mojego gospodarstwa -chodzi 

o znak nr 62 odległość 2 km - bo ludzie dojeżdżają do nr 64 i zawracają.  

 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki - zweryfikujemy i dokonamy zmian. 

 

Radny Z.Koćko -jakie są plany co do PSZOK-u na ul. Warszawskiej? 

 

Burmistrz J.Michalski -godziny otwierania się nie zmienią, być może ktoś inny będzie operatorem - 

nie wykluczany, że będzie robiła to gmina we własnym zakresie. 

 

 



5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały oraz 

poinformował o autopoprawce Burmistrza, która omawiana była na Komisjach.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 329/XLII/2021 

6. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2037. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały oraz 

poinformował o autopoprawce Burmistrza, która omawiana była na Komisjach.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2021-2037.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

BRAK GŁOSU (1) Witold Staszewski 

Uchwała nr 330/XLII/2021 

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z końcem roku 

budżetowego 2021 oraz określenia ostatecznego terminu dokonania tych wydatków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały oraz 

poinformował o autopoprawce Burmistrza, która omawiana była na Komisjach.  

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 



Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 

końcem roku budżetowego 2021 oraz określenia ostatecznego terminu dokonania tych wydatków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 331/XLII/2021 

8. Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej w 2022 roku przez Gminę Nowy Dwór Gdański 

Powiatowi Nowodworskiemu. (chodnik). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej w 2022 roku przez Gminę 

Nowy Dwór Gdański Powiatowi Nowodworskiemu. (chodnik).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 332/XLII/2021 

9. Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej w 2022 roku przez Gminę Nowy Dwór Gdański 

Powiatowi Nowodworskiemu. (Żelichowo). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Radny Z.Koćko- panie Burmistrzu ,jaki to będzie odcinek drogi w Żelichowie. 



Burmistrz - szczegóły podałby dokładniej Starosta, lub członkowie Zarządu . Natomiast wiemy, że 

to będzie odcinek od torów kolejki wąskotorowej kilkaset metrów w kierunku na północ.  

Myślę że do osiedla wystarczy, do tego nowo budującego się.  

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie pomocy finansowej w 2022 roku przez Gminę 

Nowy Dwór Gdański Powiatowi Nowodworskiemu. (Żelichowo).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

BRAK GŁOSU (1) Witold Staszewski 

Uchwała nr 333/XLII/2021 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Wojciech Krawczyk, Ryszard 

Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, 

Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Koćko 

BRAK GŁOSU (1), Marian Laskowski 

Uchwała nr 334/XLII/2021 

11. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu Oddłużeniowego na lata 2022 – 2024” 

przy spłacie przeterminowanych płatności użytkowników lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Nowy Dwór Gdański. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 



Radny Z.Koćko – Panie Burmistrzu, użytkownicy lokali mieszkalnych i użytkowych zalegają 

Gminie prawie 7 milionów zł.  

 

W związku z tym mam pytania. Jakie jest zadłużenie rok  do roku? I drugie pytanie.  Ile zalegają 

dzierżawcy lokali użytkowych?  

 

Burmistrz J.Michalski - związku z tym, że padają tutaj kwoty to poproszę panią  skarbnik o pomoc, 

bo na pewno informacja,  której udzieli pani  skarbnik będzie bardziej precyzyjna. Ja bym mógł 

tylko bardzo  orientacyjnie podać te kwoty. Nie wiem, czy pani skarbnik będzie  w stanie 

wyszczególnić lokale, które są dzierżawione na  działalność gospodarczą, ale myślę, że tam 

problemu większego nie ma. 

 

Skarbnik Gminy A.Pałubicka-  ja powiem tak, rzeczywiście dług w stosunku z tytułu lokali 

mieszkalnych, i tu jest największy problem, to jest prawie  7 mln zł. 4 to jest należność główna i 

około 3 milionów to  są odsetki. Natomiast jeśli chodzi o zaległości z tytułu  czynszu dla 

podmiotów, czyli tam gdzie są lokale użytkowe, tych  zaległości w większości nie ma. To są drobne 

one nam się  pojawiają, znikają, ale nie możemy utrzymywać, że jest jakaś  tendencja, żeby tam 

zaległości były. Po prostu nie przedłużamy  umów, czy wypowiadamy. Ja nie widzę problemów, 

jeśli chodzi  o lokale użytkowe. Większy problem jest, zdecydowany, mamy  około 200 osób, która 

regularnie posiada zaległości z  tytułu czynszu mieszkaniowego. Dlatego ten program jest   

skierowany przede wszystkim do tej grupy osób. Na dzień  1 listopada 2021 roku, czyli według 

naszych ostatnich ustaleń,  ogólna liczba osób zalegających z opłatami to jest 195.  Czyli 195 lokali 

ma jakieś zaległości. W tym 62 lokale to  są lokale, czy osoby, które wnoszą opłaty bieżące i   

spłacają zaległości. Czyli gdzieś 1/3.  22 osoby wnoszą tylko opłaty bieżące mając zaległości, ale  

te zaległości nie rosną. Przynajmniej jeśli chodzi o  tą kwotę wyjściową.  64 lokale, 64 osoby 

zalegają i wnoszą opłaty w niepełnej wysokości,  czyli ten dług rośnie i wypadku 47 lokali, osoby je 

zamieszkujące  nie wnoszą żadnych opłat. Czyli co czwarta zalegająca rodzina,  osoba nie płaci 

czynszu i nie spłaca zaległości.  

 

Radny Z.Koćko -to jeszcze ile rok do roku wzrosło?  

 

Skarbnik Gminy A.Pałubicka - rok do roku to ma tendencję wzrostową, to jest około 200- 300  

tysięcy rocznie przyrasta.  Jeżeli dokładną kwotę chciałby Pan za ubiegły rok, to  ja muszę ściągnąć 

po dokładne dane, bo niestety na pamięć  tutaj nie jestem w stanie odpowiedź, ale mniej więcej 

około  200- 300 tys. rocznie dochodzi. Oczywiście uwzględniając także odsetki.  

 

Radna W.Przyborowska -pozytywnie oceniam te uchwałę, znamy skale problemu, rozważaliśmy 

różne możliwości. Martwi nas, że powiększa się skala problemu. Martwi też, że inne programy 

przynosiły słabe skutki, ale myślę ze trzeba wychodzić z takimi propozycjami, żeby pomoc, ale też 

odzyskać pieniądze, które są w zawieszeniu. Dobrym pomysłem jest kilka propozycji -do wyboru 

przez mieszkańców.  

Mam też prośbę, żeby napisać o tym programie na FB lub wysłać informację o tym z monitami o 

płatność. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu Oddłużeniowego na 

lata 2022 – 2024” przy spłacie przeterminowanych płatności użytkowników lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Nowy Dwór Gdański.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

 



Wyniki imienne: ZA (14) 

Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, 

Marian Laskowski Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, Dorota 

Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ryszard Łabędzki 

Uchwała nr 335/XLII/2021 

 

12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Nowego Dworu 

Gdańskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Nowego Dworu Gdańskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 336/XLII/2021 

13. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały oraz 

poinformował o autopoprawce Burmistrza, która omawiana była na Komisjach. Odczytał także 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie projektu WPF na lata 2022-2037. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2022-2037.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 



Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 337/XLII/2021 

14. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały oraz 

poinformował o autopoprawce Burmistrza, która omawiana była na Komisjach.  

Odczytał także opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku o projekcie budżetu. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawili stanowiska swoich komisji do projektu uchwały. 

Radny H.Brzozowski -Komisja Polityki Gospodarczej, Budżetu i Rolnictwa przyjęła projekt bez 

uwag. 

Radny P. Zawiliński -Komisja Oświaty i Spraw Obywatelskich przyjęły projekt bez uwag. 

Radny A.Bieliński -Komisja Rewizyjna przyjęła projekt bez uwag 

 

Radny Z. Koćko -panie Burmistrzu, w przyszłym roku będziemy robić dużo dokumentacji na 

przebudowę dróg i remonty dróg, prosiłbym żeby na etapie koncepcji przedkładać to komisjom, nie.  

Żebyśmy mieli jakiś wgląd, jak to będzie wyglądać.  Czy to nagrać na dyskietkach, czy na płycie, 

bardzo bym  prosił o to, żebyśmy my jako radny widzieli już wcześniej jak ta  droga będzie 

wyglądać, żeby później nie było jakichś niedomówień.  

 

Burmistrz J.Michalski - oczywiście uwzględnimy wniosek,  sugestię Pana Przewodniczącego 

Koćko.  Ja myślę, że nie tylko z radnymi będziemy konsultować, ale te konsultacje  

będą troszeczkę szersze; z mieszkańcami, z instytucjami, które  będą zainteresowane, ale 

oczywiście Państwo są na pierwszym  miejscu i na pewno na bieżąco będziemy z Państwem 

konsultować  propozycje i uwzględniać ewentualne Państwa sugestie.  

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr XLII/338/2021 

 

Burmistrz J.Michalski -złożył podziękowanie za wspólną pracę nad projektem budżetu - nie 

wszystkie wnioski i potrzeby ten budżet zaspokoi. W wydatkach inwestycyjnych przewidujemy 

wydatki w kwocie 17 mln złotych bez środków zewnętrznych. Sporo będziemy inwestować w 

tereny wiejskie - ścieżka rowerowa Lubieszewo-Stawiec i 2 budowy - remiza w Rakowiskach, i 

świetlica w Kmiecinie. Będzie trochę inwestycji w mieście- dokończenie  remontu budynku Urzędu 

Miejskiego i na Placu Wolności dla  MGOPS - będzie się działo dużo. Liczymy na środki 

zewnętrzne z inicjatyw wywodzących się z Rządu. Nie ma tam środków z funduszy europejskich. 

Myślę, że te 17 mln pozwoli podnieść jakość życia mieszkańców zarówno na terenach wiejskich, 

jak i w mieście. Dzięki za pomoc, wsparcie, podziękowanie specjalne dla służb finansowych za 

przeprowadzenie procedury budżetowej. 

 

 



15. Sprawozdania z działalności Komisji w 2021 roku 

 

Głosowano w sprawie: Sprawozdania z działalności Komisji w 2021 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, Marian 

Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

BRAK GŁOSU (1) Beata Gołębiowska 

 

16. Plany pracy Komisji na 2022 rok. 

 

Głosowano w sprawie:  Plany pracy Komisji na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, Marian 

Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz Sieklucki, 

Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł Zawiliński 

BRAK GŁOSU (1) Beata Gołębiowska 

 

17. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej W.Krawczyk złożył podziękowanie za życzenia, jakie otrzymała 

Rada Miejska, także w imieniu Rady złożył życzenia świąteczne oraz życzenia urodzinowe 

Burmistrzowi J.Michalskiemu. 

 

Życzenia świąteczne złożył także Burmistrz J.Michalski. 

 

Radny M.Laskowski podziękował za przyjęcie do budżetu 2022 inwestycji - budowa świetlicy w 

Kmiecinie i drogi do m.Różewo 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady W.Krawczyk zamknął obrady 

XLII sesji w dniu 21 grudnia 2021 roku. 

  Na tym protokół zakończono.  

 

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Zbigniew Koćko                        Wojciech Krawczyk 

Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


